
 

Saksliste og referat SU-SMU 

Kragerø videregående skole  
 

Skoleår:  2023-24   
Møtedato: 12.03.2024 kl 11.35 – 13.00. 

Roller i SU-SMU   Navn  
Leder   Benedicte Helle Farstad 
Nestleder (elev)  Helene Clausen Andresen 
Andre elevrepresentanter   Elevrådsstyret 
Rektor/skolelederrepresentant   Hilde R Clausen 
Ansattrepresentant(er)   Ledergruppa, lærer Atle Oppebøen 
Skoleeierrepresentant   Hennie Westgaard 
Representant skolehelsetjenesten Linda Kristiansen 
Sekretær  
 

 

Det skal føres referat fra alle møter i SU-SMU.  

Saksliste og referat lagres med skolens navn og møtedato i kanalen Referat og informasjon i 
Teamet OF-SU-SMU. Frist: Seinest 1 uke etter møtedato. 

I referatet skal det komme tydelig fram hvem som får ansvar for å følge opp en sak, med 
tidsfrist. 

Jf rutinen har rektor ansvar for at saksliste og referat også gjøres tilgjengelig på skolens 
hjemmeside. 



 

 

Saksliste og referat SU-SMU 

Til stede: Helene (2sts), Fillip (2str), Adrian (2str), Gustav (2pi), Gustav (1st), Sofie (1st) Aurora 
(3sts), Ane (1id), Hilde (rektor), Stein (avd.adm), Marit (avd.yf), Atle (lærer), Hennie (skoleeier), 
Benedicte (miljøterapeut).  

Saksnr  Saksliste  Referat med ansvar og frister  
SMU-saker (saker som omhandler læringsmiljø) 
Fast sak  Rektor informerer om hva er 

SU/SMU, presentasjon av 
representanter, rutiner m.m. 

 

2 Hvordan går det med 
aktivitetsplanen?  

Elevene sliter med motivasjon for gjennomføring av 
aktivitetsplan. Det er mye annet som tar tid også. De få som 
ønsker å jobbe med den føler seg alene og da er det 
vanskelig å gjennomføre. Dette er noe vi ønsker å jobbe mer 
med i elevrådet. Det må opp i klassens time slik at elevene 
vet at det jobbes med.  
 
Det er muligheter for å gjøre noen endringer i elevrådet. 
Dette for å få med de elevene som engasjerer seg. Vi ser 
nærmere på hvordan vi ønsker det for neste skole år. Alle 
klassene skal få tilbud om å være med, men det kan være 
flere representanter fra en klasse om det er ønskelig.  
På kickoff til høsten er det ønskelig å jobbe mer med en 
konkret aktivitetsplan slik at det er lettere å gjennomføre 
planlagte aktiviteter.  

3 Resultat fra 
elevundersøkelsen. Hva må vi 
jobbe videre med?  
 

Det er kommet noen mobbetall i elevundersøkelsen. Dette 
jobbes med i ledelsen. Alle klassene skal være informert om 
resultatet.  
Det er kommet innspill på at elevene ønsker mer av felles 
aktiviteter. Dette er samlende for skolen og klassene. Dette 
er også et tiltak inn mot å redusere mobbing blant elever. 
Inkludering er en viktig faktor for å unngå mobbing.   

4 Andre saker som SU/SMU 
ønsker å ta opp 

Rektor informerer om at det er lagt inn 10 klassens timer i 
timeplan til neste år. Dette er elevrådet glad for. Det kan 
gjøre det lettere å få flyt i disse timene. Det er også ønskelig 
å sette opp et årshjul for hvordan bruke klassens time, som 
et hjelpemiddel til elever og lærere.  

Det er en del grupperinger på skolen nå. Dette er det 
ønskelig å jobbe med framover. Hva som er rett her er 
vanskelig å vite. Det er ønskelig med besøk av politiet, helst 
jevnlig for å skape gode relasjoner mellom elevene og 
politiet.  
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IMDI blir kontaktet da det er oppstått noen større grupper 
med elever som har fått et mer radikalt syn på livet/skole. 
IMDI kontaktes for råd og veiledning.  
Igjen ser vi at inkludering av alle elevene er viktig for å 
unngå forskjellige grupperinger innad i elevgruppen.  

      

      

SU-saker (saker som omhandler det fysiske miljøet, mer administrative tema) 
 1 HMS og Miljøfyrtårn 

v/avdelingsleder for 
administrasjonen. 

Vi skal resertifisere oss som Miljøfyrtårn. Dette holder Stein 
i.  
Stein viser skolen fotavtrykk. Alt bli registrert. Dette er 
informasjon som et tilgjengelig for elevene om de evt. skal 
skrive noen oppgaver eller undersøke rundt tema miljø.  

2 Flere elever ønsker nye stoler i 
klasserommene. Hvordan går 
vi fram her?  

Det er ønskelig at det lages en liste med hvilke klasserom 
som ønsker nye stoler. Alle kan ikke få på samme tid. Dette 
er også noe skolen bytter ut jevnlig. Kan det være en løsning 
å rullere på de gode stolene?  
Elevmedvirkning kommer inn her og det er muligheter for at 
styret kan være med på bestilling av stoler. Dette krever at 
vi har en oversikt over hvor behovet et størst. 

   

   

 


